
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 12. února 2024 
 
Místo a čas konání: víceúčelový objekt TITAN, studentská část, 12:30  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., doc. Ing. František Dušek, CSc., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., doc. Mgr. 
Filip Grygar, Ph.D., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., 
doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, Ph.D.doc. Ing. Pavel Panoch, Ph.D., doc. Ing. Radovan Soušek, Ph.D., 
Ing. Petr Bělina, Ph.D., Ing. Tomáš Fišera, Ing. Zuzana Gojná 
Omluveni:  
prof. Ing. Petr Kalenda, CSc.,  

Program jednání: 
1. Zahájení. 
2. Žádost o změnu garanta bakalářského studijního programu Německý jazyk 

pro odbornou praxi Fakulty filozofické. 
3. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování bakalářských a navazujících 

magisterských studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
4. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování doktorských studijních programů 

Fakulty ekonomicko-správní. 
5. Návrh prováděcích standardů pro akreditace studijních programů na UPCE. 
6. Návrh na členství v odborných komisích RVH UPCE. 
7. Různé. 
8. Závěr. 

 
1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Čapek, přivítal 
na jednání přítomné členy RVH, informoval o omluvené neúčasti prof. Kalendy a předal slovo 
prof. Molkové, která přítomné seznámila s programem jednání. Nikdo z přítomných nepožádal 
o doplnění navrženého programu, prof. Molková nechala hlasovat o jeho znění. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh programu byl přijat. 
Jednání RVH bylo zahájeno. 
 
2. Žádost o změnu garanta bakalářského studijního programu Německý jazyk pro odbornou praxi 
Fakulty filozofické. 
Prof. Molková představila žádost o změnu garanta bakalářského profesně zaměřeného studijního 
programu Německý jazyk pro odbornou praxi Fakulty filozofické. Prof. Lenderová informovala 
o důvodech této změny. K bodu jednání byla otevřena diskuse, která byla zaměřena především 
na kvalitu publikační činnosti a obsah předloženého personálního formuláře nově navrhované 
garantky.. Členové RVH požadují doplnění personálního formuláře C-I o údaje popisující typ publikace 
a výši autorského podílu před jeho odesláním Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje předloženou žádost Fakulty 
filozofické o změnu garanta profesně zaměřeného studijního programu Německý jazyk pro odbornou 
praxi a postoupí informaci o změně garanta Národnímu akreditačnímu úřadu po provedení formálních 
změn v personálním formuláři garantky. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
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3. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování bakalářských a navazujících magisterských 

studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 

Prof. Molková seznámila přítomné se změnami méně závažného charakteru v bakalářských 
a navazujících magisterských studijních programech Fakulty ekonomicko-správní. Veškeré materiály 
měli členové RVH k dispozici na sdíleném úložišti.   

K jednání se připojil doc. Panoch. (12:48) 
 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojili doc. Dušek, prof. Čapek, prof. Molková, 
Ing. Fišera. Předmětem diskuse byl především plánovaný rozsah budoucí DPP nového garanta 
předmětu profilujícího základu. Diskutována byla také vhodnost obsazení této pozice odborníkem 
z praxe a potřebnost úpravy této problematiky interním standardem. Bylo konstatováno, že je nutno 
posuzovat také podíl předmětů garantovaných odborníkem z praxe ve studijním plánu a náplň 
konkrétního předmětu. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování bakalářských a navazujících magisterských studijních programů Fakulty ekonomicko-
správní. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
4. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování doktorských studijních programů Fakulty 
ekonomicko-správní. 
Prof. Molková představila změny méně závažného charakteru týkající se doktorských studijních 
programů Fakulty ekonomicko-správní a požádala doc. Myškovou o doplnění jejího vyjádření. 
Oznamované změny v členství v oborových radách a v seznamu školitelů souvisejí s ukončením 
pracovního poměru několika pracovníků nebo s uplynutím doby členství v oborové radě.  
K bodu jednání proběhla diskuse. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování doktorských studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
5. Návrh prováděcích standardů pro akreditace studijních programů na UPCE. 
Prof. Čapek stručně shrnul proces přípravy a projednávání prováděcích standardů pro akreditace 
studijních programů na UPCE a představil finální verzi dokumentu, která byla prodiskutována s děkany 
všech fakult UPCE a bude součástí připravované novely směrnice 1/2022. 
K bodu jednání proběhla diskuse. 
 
6. Návrh na členství v odborných komisích RVH UPCE. 
Prof. Čapek předložil přítomným členům návrh členů všech tří odborných komisí RVH, jejichž členství 
bude dle nového ustanovení jednacího řádu RVH časově omezeno na šest let. Prof. Čapek zároveň 
informoval o odstoupení prof. Kalendy z pozice předsedy technické odborné komise a připomenul 
rovněž budoucí změnu na pozici předsedkyně ekonomické odborné komise související s novelou 
jednacího řádu. Návrh členů odborných komisí byl projednán s děkany všech fakult. 
Prof. Molková požádala přítomné o tajné hlasování k jednotlivým navrženým členům. 
 

Navrhovaní členové – Technická odborná komise Hlasování 

doc. Ing. Culek Bohumil, Ph.D. 10 pro, 1 proti, 0 zdržel se 

doc. Ing. Lata Michael, PhD. 10 pro, 1 proti, 0 zdržel se 
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doc. Ing. Voltr Petr, Ph.D. 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

doc. Ing. Bažant Michael, Ph.D. 9 pro, 2 proti, 0 zdržel se 

doc. Ing. Čičmanec Pavel, Ph.D. 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

prof. Ing. Sedlák Miloš, DrSc. 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

prof. Ing. Šulcová Petra, Ph.D. 10 pro, 1 proti, 0 zdržel se 

prof. Ing. Hájek Petr, Ph.D. 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

 

Navrhovaní členové – Ekonomická odborná komise Hlasování 

doc. Ing. Drdla Pavel, Ph.D. 10 pro, 1 proti, 0 zdržel se 

doc. Ing. Kleprlík Jaroslav, Ph.D. 10 pro, 1 proti, 0 zdržel se 

doc. Ing. Klepková Vodová Pavla, Ph.D. 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

doc. Ing. et Ing. Myšková Renáta, Ph.D. 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

doc. Ing. Prokop Viktor, Ph.D. 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

Ing. Zemanová Barbora, Ph.D. 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

prof. Ing. Tetřevová Liběna, Ph.D. 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

Ing. Vávra Jan, Ph.D.  11 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

 

Navrhovaní členové – Humanitní odborná komise Hlasování 

Ing. Bayer Karol 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

PhDr. Kupka Tomáš, Ph.D. 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

Mgr. Hlaváčková Eva, Ph.D. 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

PhDr. Horáčková Kateřina, Ph.D. 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

doc. Mandysová Petra, MSN, Ph.D. 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

Mgr. Škvrňáková Jana, Ph.D. 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

PhDr. Beníšková Bianca, Ph.D. 8 pro, 2 proti, 1 zdržel se 

PhDr. Ježková Šárka, Ph.D. 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

prof. PhDr. Šedivý Miroslav, Ph.D. 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

Mgr. Valentinová Lucie, Ph.D. 10 pro, 1 proti, 0 zdržel se 

doc. RNDr. Roušar Tomáš, Ph.D. 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

 
Návrh usnesení k bodu 6: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje doc. Ing. Bohumila Culka, Ph.D., 
doc. Ing. Michaela Latu, Ph.D., doc. Ing. Petra Voltra, Ph.D., doc. Ing. Michaela Bažanta, Ph.D., 
doc. Ing. Pavla Čičmance, Ph.D., prof. Ing. Miloše Sedláka, DrSc., prof. Ing. Petru Šulcovou, Ph.D. 
a prof. Ing. Petra Hájka, Ph.D. členy technické odborné komise; doc. Ing. Pavla Drdlu, Ph.D., 
doc. Ing. Jaroslava Kleprlíka, Ph.D., doc. Ing. Pavlu Klepkovou Vodovou, Ph.D., doc. Ing. Et Ing. Renátu 
Myškovou, Ph.D., doc. Ing. Viktora Prokopa, Ph.D., Ing. Barboru Zemanovou, Ph.D., prof. Ing. Liběnu 
Tetřevovou, Ph.D. a Ing. Jana Vávru, Ph.D. členy ekonomické odborné komise; Ing. Karola Bayera, 
PhDr. Tomáše Kupku, Ph.D., Mgr. Evu Hlaváčkovou, Ph.D., PhDr. Kateřinu Horáčkovou, Ph.D., 
doc. Petru Mandysovou, MSN, Ph.D., Mgr. Janu Škvrňákovou, Ph.D., PhDr. Biancu Beníškovou, Ph.D., 
PhDr. Šárku Ježkovou, Ph.D., prof. PhDr. Miroslava Šedivého, Ph.D., Mgr. Lucii Valentinovou, Ph.D. 
a doc. RNDr. Tomáše Roušara, Ph.D. členy humanitní odborné komise. Členství je s účinností 
od 1. března 2024 do 28. února 2030. 
Návrh usnesení byl přijat. 
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7. Různé. 
Prof. Molková upozornila na změny zákoníku práce, konkrétně nové právní úpravy dohod o provedení 
práce ovlivňující realizaci externích posudků v rámci procesu hodnocení akreditací a vnitřního 
hodnocení kvality. Prof. Čapek informoval o možných variantách řešení v prostředí UPCE. 
Prof. Molková informovala o připravované revizi vnitřního předpisu Pravidla systému zajišťování 
a hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností UPCE, který má v současnosti dvě 
přílohy, Akreditační řád UPCE a Jednací řád RVH UPCE. V souvislosti s chystanou novelou Statutu UPCE 
se tyto přílohy stanou samostatnými vnitřními předpisy, což zjednoduší proces zveřejňování 
a novelizace těchto dokumentů.  
Doc. Myšková poděkovala přítomným členům RVH za spolupráci, v souvislosti s novelou Jednacího 
řádu RVH její členství v RVH ke konci února končí. Prof. Čapek ocenil dlouhodobý přínos doc. Myškové 
v rámci jejího působení v RVH. 
 
12. Závěr. 
Prof. Čapek poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání. 
 
 
 
 

Pardubice dne 12. února 2024 

 

 

 
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D. v. r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 

 


